

## **Bence Bakonyi**

### **EN**

The photographic works of Bence Bakonyi represent the symbols of freedom, airiness and transubstantiation. Below their contemporary and young aesthetics, they provide us with deeper layers of interpretations. Body and mind – these qualities are entirely intertwined in the unique pictoriality he creates: a human blends into the landscape, the body extends, or we see a deep black mark on the bright white cliff that appears as a gate which attracts its visual pair on the picture: a human figure. The consequently emerging drama dissolves either in bright spaces or in the soothing aesthetics created by the color lines – making his works easily accessible. The generous spaces of his photographs and their capacity to connect reality and fantasy turn us away from the problems of everyday life and direct our thoughts toward the much more universal and dignified questions of human existence.

### **FR**

Le travail photographique de Bence Bakonyi représente les symboles de liberté, de légèreté et de transmutation. Sous leurs esthétiques jeunes et contemporaines, ils nous font parvenir différents niveaux d'interprétations. Le corps et l'esprit - ces qualités sont complètement entremêlées dans l'image qu'il crée : un homme se fond dans le paysage, le corps se prolonge. L'effet dramatique constant se dissout soit dans des espaces clairs, soit dans des esthétiques apaisantes créées par les lignes de couleurs - faisant de son travail quelque chose d'accessible. Le large espace de ses photographies et leurs capacités à se connecter à la réalité et à l'illusion nous permet d'échapper aux problèmes du quotidien et de diriger nos pensées vers les questions plus universelles de l'existence de l'homme.

## **EXHIBITIONS**

### **SELECTED PERSONAL EXHIBITIONS**

2014

Varfok Gallery, Budapest, Hungary

Artify Gallery, Hong Kong

Pantocrator Gallery, Shanghai, China

2013 Xuhui Art Museum, Shanghai, China

2012 Artbasis Gallery, Budapest, Hungary

### **SELECTED GROUP EXHIBITIONS**

2013 M17 Contemporary Art Center, Kiev, Ukraine

**mark hachem**  
New York | Paris | Beirut

2012 Ludwig Museum, Budapest, Hungary

2011 Hungarian Cultural Center, Prague, Czech Republic

2009 Boulevard & Brezsnyev Gallery, Budapest, Hungary